



Protokoll Styrelsemöte 07

Datum: 2025-11-17

Lokal: Dolomit

Zoom: <https://liu-se.zoom.us/my/styrelsemote>

Närvarande:

Styrelsemedlemmar: *August Hallberg, Niklas Anderberg, Fredrik Ehijo, Agnes Ekwall, Miriam Idahosa, Adrian Badiezadeh, Ylva Alering, Elsa Read, Tuva Diding, Isaac Juhlin, Kaltrin Kolaj, Ylva Garvén*

Övriga: *Fredrik Iredahl, Magnus Wijkman, Jonas Klingström, Lennart Nilsson, Klara Nilsson, Svante Mellberg, — Gabriella Blomster*

Bilagor: "Protokoll 06" "Äskning examen kalmar"

1. Mötets öppnande

Mötet öppnas kl 17.34

2. Val av mötesordförande

August nomineras och väljs till mötesordförande

3. Val av sekreterare

Tuva nomineras och väljs till sekreterare

4. Val av justeringsperson

Adrian nomineras och väljs till justeringsperson

5. Närvarande

Styrelsen i sin helhet utom Niklas, Ylva A och Elsa

Lennart är med från start

Miriam avviker 18.57

6. Adjungeringar



Inga

7. Förra styrelsemötets protokoll

Godkänns och läggs till handlingarna.

8. Bordlagda ärenden

8.1. Kingruta

8.2. Pingisbord

9. Övriga frågor

Anmäls under punkt 22

10. Fastställande av dagordningen

Godkänns enligt kallelse med tillägg av punkterna 20.1 till 20.5

11. Programansvarig informerar

Ingen närvarande

12. Hälsorunda

Genomförs

13. Informationspunkter:

13.1. Föregående period

13.1.1. FUM05

Genomfört med gott resultat. Lite ostrukturerad debatt men inget som blev krångligt. Inval av en ny inspektör, Anna Clara Spetz Holm. Lennart avgår snart, från och med kommande möten kommer Anna Clara få kallelse. Även möjligt att ha inval till MedSex vid FUM01.

13.2. Kommande period



13.2.1. FUB2

Allt under kontroll

13.2.2. Sektionsaktivas

Det rullar på bra, vi har koll på läget. Finns ett par platser kvar.

13.2.3. FUM01

Preliminärt datum 21 februari. Då sker även inval av Medsex.

Eventuellt att vårt förslag till prioriteringslistan presenteras då. Poängteras att det är ett beslut som PU-L röstar igenom, och att vårt arbete nu endast är ett förslag till revidering.

14. LiMUR informerar

Tredje december ska underlag för prioriteringslistan för PU-L skickas in.

Avtal håller på att skrivas, svårt att få svar från Consensus.

Reflektionsuppgift ska diskuteras med KLIN.

Isaac och Lucas ska åka på OMSiS i Göteborg.

Kommunikationsarbetsgruppen har inte kommit igång, August och Isaac fortsätter det arbetet.

Temagrupper upplever inte att de har fått bra info angående hur de ska förhålla sig till det nya ISCA, som ersätter OSCA.

15. Diskussionspunkter:

15.1. *Äskning examen Kalmar*

Vi godkänner samma bidrag som de andra orterna fått. Detta innebär 500 SEK basbelopp och 50 SEK per medlem.

15.2. *Visioner resterande termin (max 30 min)*



Diskuterades. Många verkar vilja ha mer kul! Kul med aktiviteter inom styrelsen. Synliggöra LiMUR mer. Idéer som föreslogs var adventsfika, glöggmingel, bjuda på fika, tenta-p-stöttning.

15.3. Tenta-P

Förslag om att MF kan stötta studenter under Tenta-P, ex. bjuda på fika, äta lunch ihop. Viktigt att det inte får ta pluggtid från oss. Tenta-P är också vår Tenta-P. August drar i detta.

15.4. Informera kring forskningsstudie (5-10 min)

Tilda Jalakas arbetar med en forskningsstudie om PU. Vill gärna att vi sprider en hälsning i våra kanaler angående detta. Tilda har tidigare varit väldigt aktiv i MF och föreningen överlag, och vi ställer oss idag positiva till detta. Eventuellt begränsa denna typ av marknadsföring till medlemmar eller tidigare engagerade.

16. Informationspunkter:

16.1. Trasig hiss Örat - angående incidenten på merchförsäljningen

Incidentrapport från driftledningen på Örat, fått betalningsförfrågan från Örat. August återkommer med mer info.

16.2. Prisutdelning Andreas Rousseau-priset

Via Medicinska Fakulteten har vi fått in nominering till Andreas Rousseau-priset: Denice Berglund, som höll föreläsningen *Primärvårdsgynekologi*. De önskar att någon i MF kommer och delar ut priset den 11 december. August och Agnes avser närvara.

16.3. Julkalender (sista datum för inskick)

Sista dagen att skicka in inlägg till julkalendern är 20/11. Går att få en förlängning så länge inläggen är inne senast sista november.

17. Äskningar:

17.1. K11s examen Kalmar



18. Medsex informerar

Inget inkommet skriftligen.

19. IMU informerar

Julkalendern, som diskuterades under punkt 16.3.

20. Övriga frågor

20.1. Medlemsveckan

Datum för medlemsveckan planeras att sättas nästa möte.

20.2. Äskningar inom föreningen

Fråga inkommit: "Får utskotten (ex. studiesociala utskottet) äska pengar utöver våran budget?"

Ja, men att diskutera detta med Fredrik först är att föredra.

20.3. Avtal för studiesociala kommitéen

Det togs upp på LiMUR informerar.

20.4. Att följa sitt uppdrag - postbeskrivningar

Styrelsen diskuterar punkten.

21. Kommande möten

Onsdag den 3e december (onsdag) kl 17.30

22. Utvärdering

Bra möte, kortare än vanligt. Det märks att vi lärt oss av tidigare möten i vad man ska lägga tid på och inte.

23. Mötet avslutas



Mötet avslutades 19.07.

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign